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Regijske organizacije 
Sindikata kovinske in elektroindustrije 

Slovenije 
LJUBLJANA IN OKOLICA 

 

MISEL V RAZMISLEK 
»Premisliti je potrebno nove oblike sindikalnega boja, 
ki bodo v prvi vrsti stremele k ukinjanju najbolj 
odurnih oblik zaposlovanja, kot so agencijsko delo in 
študentsko delo ter ugotoviti načine, s katerimi bi 
lahko zaščitili in povečali varnost tistim prekernim 
delavcem, ki jim narava dela ne dopušča drugačnih 
oblik zaposlitve.« 
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BESED E N AME N JE N O V AM NA ŠI  D RAG E ČL A NIC E  IN ČLA N I!  
 
Leto 2014 je minilo s preveč tistega, česar si ljudje običajno ne želimo.  Zato je ta čas postal prav 
posebna kategorija v naših življenjih. Vsi vidimo silovite spremembe, ki se dogajajo okoli nas. A 
nanje skoraj nimamo vpliva. V naši organizaciji se tudi zato vse bolj zavedamo. da smo kar smo 
samo zaradi vas. Zato naj se Vam najprej kot vaš zaupnik zahvalim v imenu sindikata SKEI.  

Hvala Vam, ker ostajate naši člani!  

Člani organizacije, ki kot ena redkih v naši domovini še skrbi za naše skupne delavske in 
državljanske pravice. Večina državljanov pa si vse bolj želi zgolj izpolnitve osnovnih življenjskih 
potreb. Želi si boljšega življenja svojih družin, zase pa vsaj malo prijaznejših razmer na delovnem 
mestu. Vse to in še več, bi moral zagotoviti delodajalec. Žal si predvsem »veliki« igralci podajajo 
našo deželo kot plen in igračo. Ob pridni asistenci politike in dela t.i. managerjev.  
Seveda vsa čast zelo redkim izjemam!  
Zato je zdaj potreben upor namesto podrejanja, potrebna je glasnost namesto molka ob krivicah, 
ki se godijo nam in drugim. To je tisto, kar bi morali delati vsi ali vsaj večina, da bi sebi in tudi 
drugim polepšali čas, ki nam ga je dano preživeti na tem svetu. A dovolj skrbi in črnih misli. 
Verjamem v Vas, v naše članice in člane, da nas ne boste zapustili, da bomo lahko skupaj 
izboljšali naš mali svet in s tem tudi najpomembnejši svet za vsakega posameznika.  
 
Pomembno za nas bo,  da v vseh sredinah ohranimo 4. KLJUČNE TEMELJE SINDIKALIZMA, ki jih 
oblast in mediji, pogosto pa tudi sami, načenjamo in podiramo. Od trdnih temeljev je odvisna 
vsaka zgradba, in to velja tudi za našo delavsko organizacijo. Ohranimo torej medsebojno 

»Pri nas seveda nimamo pohlepnih, nesposobnih, bedastih menedžerjev. Zato smo po poslovni 
urejenosti, konkurenčnosti, stabilnosti in socialni blaginji na samem vrhu, skupaj s Švico in 
Skandinavijo. In trenutne krizice kajpak ni zagrešil ta sloj belih ovratnikov, ampak trapasto 
ljudstvo, ki so mu dopustili, da se valja kot prašički po blatu. Poslovneži so družbeno bogastvo le 
pametno poskrili na varno, kolikor se ga je pač dalo; ko bo raja nehala histerizirati, bodo z 
rešenim denarjem spet plemenito priskočili na pomoč.« 
 

Boris Jež, Sobotna priloga 
ponedeljek, 03.02.2014 

članek z naslovom PROSVETLJENI DOBROTNIK ŠEŠOK 

spletna povezava: http://skrci.me/kTWTA  
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ZAUPANJE, s tem bo trdnejša naša ENOTNOST, dajmo več priložnosti DEMOKRATIČNEMU 
ODLOČANJU in ohranimo našo NEODVISNOST od kapitala in oblasti! 
Vse manj časa imamo zase in bližnje. A se moramo spet naučiti, da je delavski boj stalnica.   
Ko je potrebno, si moramo pravico do časa, da prav ste slišali, PRAVICO DO ČASA, za človeka 
dostojno življenje, ponovno izboriti! Pravice namreč niso dodeljene, temveč izborjene! 
Pravica vseh nas za lepše, polnejše življenje je neodtujljiva pravica vsake posameznice in 
posameznika, ne le za izbrance. Tudi zato bomo ostali še naprej povezani v Sindikat kovinske in 
elektroindustrije Slovenije s kratico SKEI, ki je član največje sindikalne centrale, zveze svobodnih 
sindikatov Slovenije s kratico ZSSS. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kaj sploh je sindikat? Na to vprašanje si mnogi postavljamo različne odgovore. Jaz ga vidim 
takole; 
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»V resnici je dober sindikat organizirana skupina ljudi, ki je zelo občutljiva na laž, na prevaro, 
na lažne obljube in naj bi bila tudi skrajno občutljiva na vse, kar je negativnega v ljudeh in 
družbi.« 
Sindikat ste v bistvu vi, naši članice in člani! A močni ste le, če ste povezani, solidarni, občutljivi za 
druge, predvsem pa prijazni drug z drugim, kot znate biti prijazni do svojih najboljših prijateljev.  
Naši medsebojni odnosi so torej ta ključ, ključ do boljšega življenja in dela za slehernega 
posameznika. Zato vas prosim in pozivam, da ostanemo tovariški, solidarni, sočutni in strpni. 
Predvsem pa hranimo to tako pomembno strpnost drug do drugega, čeprav nas in vas okolje 
praviloma vzpodbuja k boju in tekmovanju z vsemi. Pa je to le del velike prevare kapitala, 
vgrajene v hudo sporen in škodljiv način odnosov med ljudmi, ki ga vzpodbuja ta toliko opevani 
in najučinkovitejši sistem, kapitalizem.  
Tekmovanje za vsako ceno, z vsemi na vseh področjih je dokazano velika napaka. Vsi padamo v 
skušnjavo, ko nas delodajalci nagradijo, takrat pozabimo na sodelavca, sodelavko, ki ju morda 
istočasno kaznujejo ali celo odpustijo, za ceno večje konkurenčnosti.  
V tem trenutku se podira in na novo gradi temelje evropskega socialnega modela. Sama EU krši 
lastna načela, uvaja povsem »nov« model več kapitalizma, ki bo prinesel Evropejcem stanje 
gospodarske »KATASTROJKE«, tako kot jim je to uspelo v Grčiji, Španiji, Portugalski, Italiji, Irski, 
Latviji, Madžarski, Sloveniji?…. 
 

UV ODN E  M ISL I  SEKR ET ARJ A 
Kriza je prinesla veliko sprememb v širši družbi, sprememb predvsem na slabše, kar se je zgodilo tudi našemu 
sindikatu. Morda se je kriza še malo bolj dotaknila prav naše osrednjeslovenske regijske organizacije SKEI za 
Ljubljano in okolico. V prestolnici se očitno zbira vse najslabše kar je doletelo našo družbo, zato je bilo pogrebnih 
slovesnosti podjetij še malo več, kar je razkril tudi projekt časopisne hiše DELO, kjer je sodelovala tudi delavka bivše 
tovarne GORENJE TIKI in nam še  enkrat nastavila ogledalo naše resnične SOLIDARNOSTI.  
Več na spletu: http://www.delo.si/adijo-tovarna/adijo-tovarna-tiki-bi-se-splacalo-in-dalo-resiti.html  
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Kot  s in di ka l is t  zat o ra j e  b ere m r e sn ic o in  na š  ča sn ik!  

 
 
 
 
 
 

 

S IND IK AT KO V IN SK E  IN EL EKTR O INDU STR IJ E  SL O VE N IJ E   

REGIJSKA ORGANIZACIJA LJUBLJANE IN OKOLICE  

Os eb na iz kaz ni ca  
Uradni naziv:  Regijska organizacija SKEI Ljubljana in okolica 
Sedež:  Dimičeva  14  Ljubljana 
Skrajšano ime:  ReO SKEI Ljubljana in okolica 
Matična številka:  5892708000 
Davčna številka:  82164878 
Poslovni račun:  61000-3010100079 odprt pri DH d.d. Ljubljana 
Članarinski račun  01000-0006100025  Sklicevalna številka  – 30101030 

Telefoni in elektronska pošta:  
skeilj@sindikat-zsss.si  elektronski naslov naše pisarne 
zlatko.herncic@sindikat-zsss.si   29 099 45031-359 662 

SPLETNA STRAN SKEI LJUBLJANA  http://skei-lj.si/  
SPLETNA STRAN SKEI SLOVENIJE  http://skei.si/  
   
 
Regijska organizacija teritorialno 
obsega naslednje upravne enote:  

Ljubljana, Domžale, Ig, Kamnik, Kočevje, Šmartno - Litija, Logatec, Ribnica in 
Vrhnika 

 
V našo regijo so vključene podružnice iz podjetij osrednjeslovenske regije, ki zaposlujejo skupaj približno 6000 
delavk in delavcev.  
Sindikalna organiziranost postaja svojevrstna značilnost boljših podjetij, z lastniki, ki verjamejo, da je imeti v podjetju 
organizirane delavce tudi konkurenčna prednost! Pripadnost podjetju namreč ni naprodaj, svoje srce lahko zaposleni 
podarimo le prostovoljno! Še vedno je skoraj pravilo, da je v podjetjih z višjo dodano vrednostjo organiziran sindikat! 

 

Živimo v vse bolj sindikatom neprijaznem 
okolju, saj nekoč napredni mediji kot udarne 
novice objavljajo napade na nas…. 
Prispevek na levi je eden od dokazov, da novi 
lastniki v imenu kapitala poskušajo tudi z 
nizkimi udarci in mnenji vplivnih 
posameznikov oslabiti sindikalno gibanje… 
Znameniti poslovnež Boško Šrot je »uspešno« 
načel neodvisnost tiskanih medijev.      
»Nikoli najbrž ne bodo znane vse podrobnosti 
nakupa časnika Večer, ki je v večinski lasti 
Dela – njegova lastnica je Pivovarna Laško!?« 
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Organ iz iran e s i n dika l ne  p odr už ni ce  v  naš i  r eg i j i  v  l et u 2014 
 

 NAZIV PODRUŽNICE Predsednica / Predsednik sindikata v podjetju 

1 SKEI HELLA LUX SLOVENIJA Vlado HAJDINJAK 

2 SKEI LITOSTROJ POWER LJUBLJANA Vincencij JAKOPIČ, podpredsednik ReO 

3 SINDIKAT DINOS HOLDING D.D. LJUBLJANA Robert Kordiš (koncem leta prišlo do odpoklica) 

4 SKEI LITOSTROJ JEKLO LJUBLJANA Husein BRAKIĆ  

5 SKEI SINDIKAT PODJETJA DANFOSS TRATA D.O.O. LJUBLJANA Simona BABŠEK  

8 SKEI SINDIKAT MAGNETI D.D. LJUBLJANA Matej KRAŠOVEC  

9 SKEI SINDIKAT CIMOS TITAN D.O.O. KAMNIK Jože RIJAVEC  

10 SKEI SINDIKAT TITAN D.D. KAMNIK Tomaž LIČEN  

11 SKEI SINDIKAT KOVINA D.D. (HERZ) ŠMARTNO Milenko MILETIĆ  

12 SINDIKAT LAJOVIC TUBA EMBALAŽA D.D. LJUBLJANA Anita BLATNIK  (na zahtevo članov prišlo do 
odpoklica) 

13 SKEI SINDIKAT ISKRA SISTEMI D.D. LJUBLJANA Zvone HIŽAR 

14 SKEI SINDIKAT FOTONA D.D. LJUBLJANA Bruno REJA 

15 SKEI VEGA LJUBLJANA Robert Štefančič 

16 IO SKEI KOLEKTOR MAGMA-MAGNETNI IN NANO MATERIALI  
LJUBLJANA Ramiz FERIZI 

17 SKEI SINDIKAT LIP D.O.O. LJUBLJANA Bernarda GRAŠIČ 

18 SKEI KONFERENCA AS DOMŽALE Emil Žužek  

19 SKEI SINDIKAT TURBOINŠTITUT D.D. LJUBLJANA Matjaž KRUŠEC  

20 SKEI SINDIKAT SATURNUS EMBALAŽA, LJUBLJANA Leon DUJMOVIČ – predsednik ReO, podjetje Silgan 
Ljubljana 

21 SINDIKAT SKEI KIG IG Ivan ZALAR 

22 SKEI SINDIKAT ETRA 33 D.D. LJUBLJANA Boštjan ZUPANČIČ (nedelujoča podružnica) 

23 SKEI SINDIKAT IMP ČRPALKE D.D. (IMP PUMPS) Danilo OMERZU  

24 SINDIKAT METREL D.D. HORJUL Jože MOLE 

25 SINDIKAT METREL MEHANIKA HORJUL Matjaž Grašič 

26 SKEI EKOP RIBNICA Franc Ambrožič 

27 SKEI SIND. PODRUŽNICA TEVIS-AGENCIJA ZA KADRE Kristina ROGELJ  

28 SEKRETARIAT SKEI SLOVENIJE Barbara KOZINA 

29 SINDIKAT SKEI VARNOST GASILSKI SERVIS - VGS  

30 SINDIKAT PODJETJA AUTOCON (KOVINARSKA)  

31 SINDIKAT SKEI ZARJA KOVIS D.O.O. KAMNIK  

32 SKEI FIPIS RIBNICA  

33 SAMOPLAČNIKI REO SKEI LJUBLJANE IN OKOLICE  

34 SINDIKAT SKEI TRITECH D.O.O. LJUBLJANA  

OPOMBA V kurzivi navedene podružnice brez upravnega statusa 
V kurzivi navedene podružnice brez upravnega 
statusa 

 
V regijo je torej trenutno vključenih nekaj več kot 30 podružnic s preko 20 člani in še nekaj manjših. 

Član i  i z vrš nega  od bora  R e O SK E I  L jub l jan e i n  o ko l i c e  v  le tu 20 1 4 
so  b i l i :  
 
Leon DUJMOVIČ - predsednik, Silgan Ljubljana  Husein BRAKIĆ, član IO, Litostroj Jeklo, Ljubljana 
Vincencij JAKOPIČ, podpredsednik – Litostroj Power Ljubljana Matej KRAŠOVEC, član, MAGNETI, Ljubljana 
Vlado HAJDINJAK, član IO, Saturnus Hella d.o.o. Slovenija Zvone HIŽAR - član IO, ISKRA SISTEMI, Ljubljana 
 Zlatko Hernčič – član IO, SKEI Slovenije 
Matjaž GRAŠIČ, član IO - Metrel Mehanika, Horjul  

 

Šp ort na  ko m is i ja :  
 
Goran JOZIČ  - predsednik športne komisije Litostroj Power d.o.o.  
Tatjana Levič- Saturnus Hella d.o.o. Slovenija Marijan Pavič-Danfoss Trata  
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Nad zor ni  o d bor  Reg i js ke  orga ni za ci j e  SK E I  L j ub l ja ne  i n  ok ol i ce  
 
Rajko Primc upokojen v letu 2010 predsednik NO REJA Bruno– SKEI FOTONA, Ljubljana 
Brane BOROVIČ-SKEI Hella Saturnus -  upokojen avgusta 2014   
 

Regi j sk i  od bor  
 je najvišji organ Regijske organizacije SKEI Ljubljane in okolice. Sestavljen je iz večine predstavnikov podružnic, le ti 
pa so predsednice in predsedniki sindikalnih podružnic v regiji. Sestaja se praviloma vsake tri mesece v tekočem letu, 
oziroma najmanj 2 krat letno, kot je zapisano v Pravilih o organiziranju in delovanju Regijske organizacije SKEI 
Ljubljane in okolice. 

 

Po vz et ek  k l j uč ni h d ogo dk o v,  k i  s o v  le tu 20 1 4 zaz na mo va l i  naš o  
reg i j o  in  š irš i  s l o ven ski  pr o st or  

Kol ek t i vne  p ogo db e SK E I  
Podpisali in Dogovorili smo novo KPD ZA LIVARNE 

ZSSS j e  6 .  ja n uar ja  2014  p oz va l  s l ove nsk o g os p odar st vo:   

Dokažite, da razmišljate strateško in ne zgolj stroškovno! 

Akt i vn os t i  i n  pr ob le mat ika  v  po dr už ni cah  2014 
 

ISKRA  SIST EM I  i n  DU ŠA N ŠEŠOK  

 
»Potem ko je Iskra zaposlene že konec leta 2012 prisilila v znižanje plač za od pet do dvajset 
odstotkov, je v letu 2014 manever ponovila.«  
Zvone Hižar, predsednik sindikalne podružnice je za Pop TV povedal, da je predsednik uprave 
Dušan Šešok poudaril, da je razlog znižanja stimulacija!? »Po njegovem naj bi bili namreč delavci 
bolj stimulirani, če bodo manj plačani. To je njegov izraz. Prav tako ja, ker si bomo želeli dobro 
delati, da jih bomo naslednje leto dobili nazaj.« 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Predsednik sindikata v ISKRA SISTEMI Zvone Hižar in sam sva se tudi zato že 10. januarja udeležila 
skupne seje s predstavniki v Semiču, kasneje se nam je pridružil regijski odvetnik, tako da smo na 
kraju samem pripravili ukrepe proti nepravilnostim, ki se jih pred očmi javnosti poslužuje večinski 

 

OČITNO V DRŽAVI SLOVENIJI VLADA 
VLADAVINA KAPITALA 
NE PA PRAVNA DRŽAVA…. 
 
»Čeprav je inšpektorat za delo odločil, da mora 
Iskra odpraviti anekse k pogodbam o 
zaposlitvi, s katerimi je zadrževala del plač 
zaposlenim, vodstvo z Dušanom Šešokom  
čelu tega očitno ne namerava storiti.« 
 
Tako smo lahko prebrali v časopisu DNEVNIK v 
članku pod naslovom  
Šešok se požvižga na odločitev inšpektorata za 
delo avtor Sebastjan Morozov 
14. maj 2014  
 
EPILOGA ŠE NI…. 
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lastnik in direktor, tajkun, znameniti funkcionar iz socializma, osamosvojitelj in dvakratni 
minister, gospod vsaj zame zelo dvomljivega slovesa, Dušan Šešok.  
Vodstvo družbe Iskra je namreč zaposlenim ponudilo nov aneks k pogodbi o zaposlitvi, na 
podlagi katerega se bodo plače znižale za nadaljnjih 10 odstotkov. O tem je preko medijev 
opozoril predsednik sindikalne podružnice Iskre Semič Matija Skala. Naslednji dan je UPRAVA 
PODJETJA Iskra Sistemi d.d. in njen predsednik uprave g. Dušan  Šešok prejela pismo s strani  
predsednika  Zvoneta Hižarja, kot poziv k razumu, namesto ovajanja pristojnim organom.  
V njem so podali skupno mnenje sindikalne podružnice SKEI Iskra Sistemi, na ponujene anekse k 
pogodbi o zaposlitvi. Sindikat je v pismu sporočil direktorju, da aneksom nasprotuje  ter da brez 
odkritih pogovorov in sodelovanju vodstva – uprave  in  sindikata,  podjetje na dolgi rok  ne more 
biti uspešno. 
Ravnanje Šešoka sta javno obsodila tako predsednica SKEI Lidija Jerkič in predsednik ZSSS Dušan 
Semolič. Odzval se je tudi vrh inšpekcije za delo.  Zaenkrat epiloga zgodbe še ni…. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

Predsednik sindikata ISKRE v Semiču Matija Skala 

 

Predsednik sindikata ISKRA SISTEMI Zvone Hižar  
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Si nd ika ln a  p o dru žn ica  SK EI ,  L i t os t roj  Je k l o  

Predsednik Husein Brakić je pripravil srečanje članov z regijskim odvetnikom, da bi odstrli 
morebitne dvome ob nameravani prisilni poravnavi podjetja. Z bistvenimi informacijami  in 
ostalimi poudarki srečanja so prisotni zaupniki seznanili tudi ostale zaposlene. 

Kratko  o pr i s i ln i  pora vna vi :  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Prisilna poravnava je ukrep, s katerim se dolžniku omogoči trajno izboljšanje finančnega 
položaja in nemoteno nadaljevanje poslovanja. Skladno s 35. členom Zakona o finančnem 
poslovanju, postopkih zaradi insolventnosti in prisilnem prenehanju (ZFPPIPP) (Uradni list RS, 
št. 126/07) prisilno poravnavo predlaga poslovodstvo družbe (dolžnika), kadar zaradi 
insolventnosti ne more poravnati obveznosti in presodi, da z ukrepi finančnega prestrukturiranja 
insolventnosti ne bo mogoče v celoti odpraviti kljub ukrepom, o katerih odloča skupščina 
(povečanje kapitala z novimi vložki). Pomemben pogoj za uvedbo prisilne poravnave je mnenje 
poslovodstva, da obstaja vsaj 50% verjetnost, da bo mogoče prisilno poravnavo uspešno izvesti, 
čeprav skupščina ne bi sprejela sklepov o povečanju osnovnega kapitala z novimi vložki, ali 
izvedba povečanja osnovnega kapitala ne bi bila uspešna. 
Od  junija 2013 velja Postopek poenostavljene prisilne poravnave, ki pomeni novo možnost 
finančnega prestrukturiranja za mnoge insolventne dolžnike ter nadaljevanja gospodarske 
dejavnosti. Zato je postopek poenostavljene prisilne poravnave dobrodošla novost. 
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SK EI  Si nd ika t   C IMO S T i tan  

Prvega februarja je predsednik sindikalne podružnice pisal lastnikom in vodstvu glede informacij 
o poteku nakupa poslovnega deleža v družbi CIMOS TITAN s strani aktualnega direktorja.  

Cim o s T ita n (m ed  l et o m pre i me no vana  v L i varna  T i tan )  

V tem letu so se aktivnosti vodstva, da se znebi neposlušnega delavca, ki je za povrh še 
predsednik sindikata, so se nadaljevale. Pomagala ni ne stalna prisotnost inšpekcije in nastopanje 
pred mediji. Na koncu je šibkejša stran v sporu popustila in sprejela predlagano odpoved 
pogodbe.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

MOBING in SPOLNO NADLEGOVANJE 

V podjetju smo sodelovali v mešanem odboru, ki je na miren način skušal urediti prijavo delavke 
zaradi mobinga, in suma na napad zoper spolno nedotakljivost zaposlene s strani neposredno 
nadrejenega delavca.  

V podjetju Cimos TITAN smo začeli postopek mirnega reševanja spora v primeru spolnega 
nadlegovanja delavke. Postopek je izvedla komisija, sestavljena na predlog sindikata v podjetju. 
Na zahtevo udeležencev   sodelovala  Andreja Toš Zajšek, priznana pravnica pri ZSSS, sindikalistka 
Mateja Gerečnik iz SKEI ETI Izlake, predsednica komisije SKEI  za ženska vprašanja in avtor teh 
vrstic. Na strani podjetja so sodelovali  predstavnica IO podružnice, delovodja in vodja kadrovske 
službe. Spor je bil upajmo rešen s konsenzom, saj sodnega epiloga še ni. 

 

14.  n o ve m bra  j e  SK E I  S lo ven i j e  sk l i ca l  t is ko vno  k on fer e nc o 
zarad i  vs e ve čj i h  pr i t i sk o v na  R i ja vca -o dz i va  me d i je v  n i  b i lo …  
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Din os  -   O R G AN IZ I R A L I  S M O  » V S ES L O V EN S KO «  S I N D IK AL N O  P O D R U Ž N I CO  
 
V UPRAVI Dinosa nadaljujejo z »ukrepi« nižanja plač, ker pisnih meril za konkretno delovanje ni 
oz. jih ne pokažejo sindikatu. Sindikat še vedno ni dobil Ocene tveganja z Izjavo o varnosti 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

Šikaniranje sindikalnega 
zaupnika zaradi sindikalnih 
dejavnosti in opozarjanje na 
nepravilnosti se nadaljuje. 
 
V septembru smo uspeli 
izvoliti novo vodstvo 
sindikata, predsednik je 
postal Stanislav Gaber iz 
Celja. 
štirje člani odbora so se kmalu 
po izvolitvi udeležili regijskega 
izobraževanja v Omišlju na 
Krku.  
 

 

 

V nekaterih poslovalnicah so že 
začeli ponujati v podpis 
dodatke k POZ, mnenje našega 
pravnika je, da sklep uprave 
nima glede nižanja plače sam 
po sebi nobenih pravnih 
posledic. Brez podpisa nove 
pogodbe oz. aneksa ni nižje 
plače za delavce! Kdor dodatek 
k pogodbi podpiše, se mu plača 
zmanjša, se pravi dogovorno, 
kar je v skladu s predpisi. Kdor 
ne želi, da se mu plača zniža, 
pač aneksa ne podpiše.   
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LAJ OV IC  TUB A 
 
Predsednica Anita Blatnik  je bila s 1. aprilom s peticijo, ki jo je podpisala pretežna večina članov 
odpoklicana s funkcije. Nekateri člani so me obvestili, da je nekooperativnost vodstva sindikata 
postala skrajno škodljiva, saj je zaradi nezadovoljstva izstopilo skoraj polovica od 67 članov. 
Pisnih informacij o izstopih nismo prejeli, a je to obvezna naloga predsednika sindikata. Sestal 
sem se z nekaterimi lojalnimi  člani in opravil priprave na demokratično zamenjavo oz. odpoklic 
vodstva. Po nekaj zapletih smo uspeli izvoliti novo vodstvo. Vodenje podružnice je prevzel Robert 
Slobodnik 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

L IT OST RO J POW ER  L ju bl ja na  –  pro daja  po dj et ja  

Litostroj POWER v obdobju prodajanja s strani slabih in izkoriščevalskih lastnikov CIMOSA 
doživlja težke čase. Odlično podjetje z dobrimi kadri s pohlepni lastniki obremenil s hipotekami 
za kredite matičnega podjetja. V takih razmerah bi reko kdo zdržal in vodil podjetje še naprej, saj 
so poslovne odločitve pogojevali kar lastniki iz KOPRA.  Agonijo enega simbolov slovenske 
industrije in parlamentarne demokracije  tudi država bolj ali manj pasivno spremlja. Zgodil se j 
posvet z državnim sekretarjem Gašparjem G. Mišičem, a žal brez velikih obljub. 
»V britanskem časniku Financial Times je bil objavljen mednarodni razpis za prodajo Cimosovega 
hčerinskega podjetja Litostroj Power. Po nekaj posvetih in sestanku z vodstvom Cimosa je kupec 
postalo majhno podjetje pod okriljem češke multinacionalke ENERGO PRO.  
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Danf os s  Trata   
Obisk v novembru je bil strokovne narave, povezan z nesoglasjem socialnih partnerjev glede obvezne 
uporabe očal v proizvodnji. Na pomoč nam je priskočila strokovna služba ZSSS. Upravo smo še seznanili z 
našo namero, da bomo izvolili delavsko zaupnico za varnost in zdravje pri delu. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

T i ta n Sec ur i d ev  Ka mn ik  

 
V podružnico Titan Securidev Kamnik Sem posredoval malce popravljeno pismo upravi, kjer 
napovedujemo stavko v primeru neizpolnitve zahtev… 
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Dec e mbra  s mo  za  SKE I  S l ove ni j e  p r ipra v i l i  sta t i st ik o č la ns t va  

Delež moških in žensk ni povprečno starost, ter analizo gibanja članstva po podružnicah. 
Ugotovitve so vredne posebne obravnave.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

E  iz obra že va nj e s ekr etar je v SK E I  

3. februarja se je uradno pričelo e-izobraževanje, po nalogu vodstva obvezno za večino 
sekretarjev.  Začeli smo s predmetom  SINDIKALNA DEJAVNOST, ki je bil razdeljen na 5 sklopov in 
sicer na poglavje delovna zakonodaja, kolektivna sindikalna zavest, varovanje interesov delavcev, 
sindikalno pravo in aktivnosti sindikatov ter zaključek.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

INF ORM AC IJE  O  Z AKO N ODA J I:  

w w w .p is r s . s i   - Novo spletno mesto Pravno informacijskega sistema RS, omogoča lažje, 
hitrejše in celovitejše iskanje po pravnem redu Republike Slovenije in Evropske unije. PIS 
povezuje registre in zbirke državnih organov in Javnega podjetja Uradni list RS, med katerimi je 
osrednji del Register predpisov Republike Slovenije. Vse informacije na spletišču PIS so 
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informacije javnega značaja, zato se za njihov dostop in ponovno uporabo uporablja Zakon o 
dostopu do informacij javnega značaja (Uradni list RS, št. 51/06 – uradno prečiščeno besedilo in 
117/06 – ZDavP).  
 

PROBL EMA TIKA PL AČ EV A NJ A ČL AN AR IN E P REK O TR AJ N IK OV  ZA  
SA MO PLAČ N IK E  
 
SKEI je sicer sofinanciral dograditev programa za plačevanje članarina preko trajnikov (SEPA), 
vendar ni nikoli pristopil k izvedbi. SKEI ni sodeloval pri projektu položničarjev. Zato bomo na 
nivoju regijske pisarne ostali pri zastarelem a še vedno najmanj časovno problematičnem načinu 
pošiljanja predtiskanih položnic individualnim članom. Vzorec položnice mi je pomagal pripraviti 
sekretar regije Pomurje Robi Seršen.  
 

DELITV E NI  KLJ UČ ČL A NAR IN E  

Kar nekaj časa je minilo, preden smo vsi (vsaj upam da je temu tako) dojeli resnost situacije in 
spoznali da je varčevanje pogoj preživetja regijske pisarne v sedanji obliki. Zato smo se že na 
tretji lokaciji v osmih letih in je  odločitev za selitev v cenejše prostore stvar preživetja dejavnost 
v okrnjeni obliki.  Odločitev o tem je bila sprejeta demokratično…. 
V letu 2014 se je nadaljevala slaba finančna situacija v organizaciji. Zmanjševanje števila članov 
močno vpliva na poslovanje pisarne, zato smo del delnic Delavske hranilnice zamenjali za 
denarna sredstva, ki so zagotovila finančni obstoj. Vzporedno si je sekretar pol leta znižal plačo. 
 

Ključ delitve članarine sindikata SKEI je trenutno naslednji 
SKEI program 18%,  
SKEI stavkovni sklad 7%  
Skupaj SKEI Slovenije  25% 
Regijska organizacija LJ in okolica 30%  
Sindikalna podružnica 36%  
Zveza svobodnih sindikatov Slovenije 
ZSSS 

9%  

SKUPAJ 100,00%  
Obračun in nakazilo obračunane članarine opravi računovodska služba delodajalca na dan 
izplačila plač. To načelo je skladno z 207. člen ZDR1 - Varstvo sindikalnega zaupnika in sindikalna 
članarina.  
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NAM E ST O Z AKLJ UČK A;  po d d e žn iko m SK E I  s m o vs i  sku paj  bo l j  
varn i!  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

T radi c i o nal no  reg i j s ko  i zo braž e vanje  s mo  i m el i  po  za s l ug i  reg i je  
Šta j er ska  na  Kr ku  –  n ekaj  utr i nko v  
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Ne kaj  od m evn ih  na sl o vo v ,  k i  so  z azna mo va l i  l et o  2014,   
(ki bi ga večina rada čimprej pozabila- podčrtane bližnjice spletnih strani so aktivne) 
 

 Novo zniževanje plač razburja zaposlene  
 Podjetje ima 2 milijona evrov dobička, delavcem pa nižajo plačo in zaračunavajo 

parkirnino 
 SKEI: Šešok izvaja skupinski mobing 
 SKEI zaradi Šešokovega odnosa postavlja pogajanja o kolektivni pogodbi pod vprašaj 
 Odprto pismu Skeia Gospodarski zbornici Slovenije in Združenju delodajalcev Slovenije 

glede Dušana Šešoka 
 Nadute izjave Šešoka: Mogoče bi kdo delal še za manj 
 Bo neetično ravnanje direktorja ustavil delovni inšpektorat?  
 Prosvetljeni dobrotnik Šešok 
 »Prava ideja« Dušana Šešoka 
 Predkrizni trendi se ne bodo vrnili 
 Izgubarsko poslovanje direktorja ne ovira pri nakupu Cimosa Titana 
 Ob 8. marcu, dnevu žena, smo v uredništvo MMC-ja povabili predsednico sindikata SKEI 

Lidijo Jerkič na klepet o vlogi in položaju ženske v slovenski  družbi. 
 Delajo v neživljenjskih pogojih, a si ne upajo spregovoriti(LIVARNA TITAN) 
 So nepošteni delodajalci vedno korak pred zakonodajo? 
  Koliko zaslužijo najbolje plačani slovenski menedžerji? 
 Šešok, ki je s poslovno politiko razburil javnost, mora delavcem vrniti denar 
  Šešok se požvižga na odločitev inšpektorata za delo 
  Banke; stečaja CIMOSA ne bo! 
  Delavci se bojijo izgube službe, delodajalci pa njihov strah izrabljajo 
 Na GZS podpis nove Kolektivne pogodbe za dejavnost kovinskih materialov in livarn 

Slovenije 
 Temeljni koncepti življenja se zamenjujejo z bančnim izrazoslovjem    

 
 

 
Poročilo pripravil Zlatko Hernčič 
 Sekretar Regijske organizacije 

SKEI Ljubljane in okolice 
 
 

 

 

 

 
 
 
 

 
   


